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Het Energieakkoord,  
een doel, een middel?
(Of: “Wat is het doel van een onderneming?”)

‘Van welke planeet komt U? In sciencefiction films en boeken een heel normale vraag, 
daarom was ik ook zo verrast deze vraag opeens hier in Nederland tijdens een netwerk-
borrel te horen uitspreken. De man die deze vraag stelde zag er wat vermoeid uit. Zijn 
gesprekspartner keek hem ietwat meewarig aan. Hij had toch net duidelijk de bedoeling 
aangegeven? 
   “………..verhoging van de energie-efficiëntie in de industrie en agrosectoren is van groot 

belang om de operationele kosten te reduceren, de kwetsbaarheid voor fluctuaties in de 
energieprijs te verminderen, bestaande werkgelegenheid te behouden en nieuwe banen te 
creëren, de concurrentiepositie van deze sectoren op de internationale markt te behouden en 
waar mogelijk te versterken, en de klimaatdoelen kosteneffectief te kunnen realiseren. De 
energie-intensieve industrie heeft de ambitie in internationaal verband leidend te zijn op 
het terrein van energie-efficiëntie. Om deze ambitie te kunnen verwezenlijken zijn een goed 
investeringsklimaat en internationaal concurrerende energieprijzen onontbeerlijk…….”

Voor mij als toeschouwer was het wel duidelijk, ik was getuige van een botsing tussen 
twee verschillende werelden. Politiek en (semi-) overheid tegenover een Ondernemer (met 
hoofdletter). Hoe konden deze mensen hier zonder hulp nog uitkomen? Zou het helpen als 
ik me als bemiddelaar zou aanbieden? Gelukkig was dit niet nodig. Ik zag dat de politicus 
zijn schouders licht ophaalde, de Ondernemer vriendelijk voor het gesprek bedankte en op 
zoek ging naar een geestverwant. 
De Ondernemer draaide zich naar mij toe en keek me met een verbaasde blik aan, snapt u 
dit nu? Voorzichtig gaf ik als antwoord dat ze dan misschien wel over hetzelfde onderwerp 
gesproken hadden, maar dat ze elkaar in het geheel niet begrepen. Mijn nieuwe gespreks-
partner beaamde dit. Maar, wat wordt er nu als ondernemer van mij verwacht, vroeg hij? 
Ik weet dat er veel geld in geïnvesteerd gaat worden en dat de plannen mooi lijken, maar 
wat moet ik er mee? Dat hele Energieakkoord lijkt zo mooi, maar als je tussen de letters 
doorleest lijken het meer mooie ambities dan afspraken. Hier kun je als ondernemer toch 
niets mee?

Dit gesprek had zomaar in het echt gevoerd kunnen worden. Sterker nog, een paar maan-
den geleden heb ik zo een soort gesprek gevoerd. Ik bezocht een netwerkborrel en kwam 
met iemand van, laat ik maar zeggen, het onderwijs in gesprek. Dit was iemand die aangaf 
facilitair bezig te zijn. Op mijn (misschien iets té) directe vraag wat die bezigheden inhiel-
den kreeg ik als respons ‘leuk bezig zijn met gebouwen en zo’. Nu gaan bij mij altijd de 
haren recht overeind staan als ik iemand, die van belastinggeld betaald wordt, zoiets hoor 
zeggen. Ik kon het dus niet na laten om een kleine anekdote te vertellen.
  “Ik vroeg eens in de kantine van een grote multinational aan mijn tafelgenoten of zij het 

antwoord wisten op de vraag: ‘Wat is het doel van een onderneming?”
U begrijpt het al, niet erg tactvol van mij. Dit was een van die zeldzame gesprekken die al 
over was voordat het begonnen was. Ik vrees dat alleen al door de vraag als anekdote te stel-
len ik iemand gekwetst heb. Bij deze mijn diep gemeende verontschuldigen.

Nu even terug naar het eerste gesprek. Hoewel fictief, komt het citaat uit een bestaand 
document en wel uit het pas gesloten Energieakkoord. Ik heb (delen van) de tekst gelezen 
en deze zinsnede er uitgeknipt omdat die zo mooi aangeeft hoe ondernemers en de poli-
tiek heerlijk langs elkaar heen leven. Iedereen die wel eens een contract heeft opgesteld zal 
beamen dat het genoemde citaat nogal vaag is waar het afspraken en verplichtingen betreft. 
Maakt u zich geen zorgen, doelen en ambities staan er genoeg in het akkoord. Je ziet dan 
ook dat de eerste reacties van de politieke partijen gunstig zijn. Van de ondernemers wordt 
echter niet zoveel vernomen.
Mijn inschatting is dat er ook van dit Energieakkoord niet zoveel terecht komt. Zolang dit 
alleen maar een akkoord is over ambities zullen de resultaten ver achterblijven.

Overigens de antwoorden die ik van mijn kantine tafelgenoten kreeg, ‘….om leuk bezig te 
zijn, om mij te kunnen betalen…..’ geven aan dat er een net zo grote  wereld van verschil 
bestaat tussen grote ondernemingen en het MKB, als tussen politiek en bedrijfsleven. 
Kent u overigens het juiste antwoord op deze vraag?

Geld verdienen!

Jan W. Veltman

Reageren? jan.w.veltman@technology2success.nl

 

De geavanceerde besturingsmogelijkheden 
van DMX zijn bekend binnen het bereik 
van de professionele podium- en belich-
tingstechniek, waar DMX512 het meest 
gebruikte protocol is voor digitale commu-
nicatie met en tussen apparatuur voor podi-
umbelichting en special effects is. Met de 
nieuwste software in de Class 5 SmartMotor 
kan deze motor nu ook met DMX bestuurd 
worden. Hij kan worden geprogrammeerd 
om elke range DMX-kanalen te lezen. Een 
tweede Animatics SmartMotor kan desge-
wenst aan het netwerk worden toegevoegd 
om eenvoudig een overlappende set instruc-
ties van dezelfde universe controller te lezen. 
En natuurlijk is het mogelijk nog veel meer 
SmartMotors in hetzelfde DMX-netwerk 
op te nemen. De voordelen van het DMX-
protocol kunnen als volgt worden samen-
gevat: eenvoudige programmering van de 
SmartMotor; geavanceerde en eenvoudige 
motion control-functies; ruimtebesparing 
omdat geen schakelkast nodig is; minder 

Animatics SmartMotor 
ondersteunt het DMX-protocol

bekabeling en dus lagere kosten en minder 
elektromagnetische interferentie; meer dan 
twee kanalen (16 bits) te gebruiken binnen 
één motor; closed loop servocontrol in plaats 
van de gebruikelijke open loop-structuren.•
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De uit twee elementen bestaande KVO 
Vortex flowmeter bevat zowel een Vortex 
snelheidsopnemer als een temperatuursen-
sor en wordt gebruikt voor bij massa-flow-
meting van gassen, vloeistoffen en dam-
pen. De KVO heeft een compleet gelaste 
behuizing, zodat geen extra afdichting 
bij de sensor nodig is. Door de combina-
tie van sensoren zorgt voor een compacte 
behuizing waardoor installatie- en onder-
houdskosten laag blijven. De KVO pro-
ductlijn is beschikbaar met verschillende 
opties en in diverse configuraties verkrijg-
baar. Momenteel is de KVO verkrijgbaar 
tot DN 80/3” met flens- of wafer-design.  
Flens-aansluitingen met gereduceerde 
doorstroomdiameter om de snelheid te 
verhogen maken deel uit van het standaard 
leveringsprogramma. De belangrijkste 
specificaties luiden: grote nauwkeurigheid 
bij een bereik tot 100:1; temperatuurbe-
reik tot 400°C; drukbereik tot 100 bar; 
4-20-mA loop-powered, puls- of RS485-
uitgang; maximaal 3 analoge uitgangen; 
maximaal 3 alarmuitgangen; standaard 

Vortex flowmeter

HART-programmeerbaar en mogelijkheid 
van Modbus-communicatie.              •
Marktechnical B.V.
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www.sensors.nl
info@marktechnical.nl
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Om aan de stijgende vraag naar energie en 
de steeds hogere betrouwbaarheidseisen 
te voldoen, levert Reewoud als ‘partner in 
slimme energievoorziening’ diverse oplos-
singen voor een ‘intelligenter’ net. Zo 
werkt Reewoud samen met diverse inno-

Slimme energievoorziening
verende partijen om het smartgrid moge-
lijk te maken. Reewoud levert laadpunten 
voor elektrisch vervoer, die nu al geschikt 
zijn om energie aan de auto te onttrekken 
en aan het energienetwerk te leveren. Nog 
zo’n slimme oplossing wordt gevormd 
door energieneutrale fietsoplaadpunten 
met zonnepanelen. Reewoud levert mon-
tagekits op maat aan energiebedrijven, wat 
de kwaliteit van het netwerk ten goede 
komt, en onze slimme ondergrondse 
Marktput waarborgt de toevoer van ener-
gie op marktpleinen en rekent tegelijk af 
met hinderlijke kabels, waarover men kan 
struikelen.                       •
Reewoud Energietechniek B.V.
(055) 534 8350
www.reewoud.nl
marjo.jonkman@reewoud.nl
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Beurs Elektrotechniek 2013


